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Dato: 04.03.25 Møteleder: Rebekka B. Morset 
Sted: Teams Referent: Stine M. Rørvik 

 

Til stede: Rebekka Morset, Ida Sofie 
Kvande, Stine Moen Rørvik, Bina Ramlo, 
Maria Digre, Marte W. Skorgenes og  Stian 
Bjerkan 

Sendes til: Alle i styret og postes på 
hjemmesiden. 

Forfall:   
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr. Tekst Ansvar 
1 Velkommen til nytt styre 

Det ble ønsket velkommen til nytt styre. 
Anbefaler alle med verv og lese i 
klubbhåndboka.  

 

2 Regnskapsfører 
Klubben må ha en regnskapsfører i tillegg til 
økonomiansvarlig, dette er kostbart og man 
må bruke tid på å finne den beste løsningen. 
Gry T. Aune ( avtroppende regnskapsfører) har 
sendt informasjon fra idrettsforbundet, og det 
anbefales at ikke regnskapsfører sitter i 
styret. Hva vil dette koste? Prisene varierer, og 
det er satt av en liten sum til dette arbeidet i 
budsjettet. Det haster å finne en 
regnskapsfører. Det blir lagt ut på klubbsiden 
om noen vil ta jobben, og så kan man legge 
jobben ut på anbud. 
Status nå: Ingenting blir betalt ut pga. 
manglende fullmakt (fullmakt må være både 
fra økonomiansvarlig og regnskapsfører) 

 

3 Fra komiteene: 
Stevnet som var i helgen (1.-2. mars) bød på 
utfordringer på grunn av været, men ble 
gjennomført etter beste evne. Det var fint 
med innendørs oppvarming på Bratsberg. 
Ikke så mye publikum antakelig på grunn av 
været, og dermed ikke det helt store 
kiosksalget. 
 
Klubbmesterskapet blir flyttet til høsten 
(helgen det er høststevne). Grunnen til dette 
er blant annet at det er mange andre stevner 
som foregår omkring i landet på denne tiden, 
og det er vanskelig å få tak i dommere. 
Sportskomiteen skal ordne et dagsstevne på 
himmelspretten, siden klubbmesterskapet 
blir flyttet. 
 
Kurskomiteen har leid et rom på Bratsberg for 
lagring av alt utstyr som hører til foreningen. 
Her blir det lagret tørt og varmt, og vi kan 
lagre hva vi vil. Det har vært en utfordring når 
utstyret blir lagret hjemme hos enkelte. Nå 
skal alt ligge på rommet på Bratsberg og 

 



dermed blir det mer oversiktlig hva klubben 
har av diverse utstyr. Det vil bli laget en 
oversikt, og registrering ved utlån/ 
innlevering. 
Det er satt av 500 kr. i mnd. I budsjettet til 
dette. 
 
Kurs med Thomas Larsen går som vanlig. 
 
25. april: kurs i nødskoing. 
 
Det er ønske om fellesturer, men dette har 
vært vanskelig å gjennomføre pga. lite 
påmelding. Det er satt av 20 000 som er 
øremerket tur, og komiteen setter pris på hvis 
noen organiserer fellestur. Kanskje 
lavterskeltur som ikke trenger å koste noe? 
Alle kan invitere/ legge ut invitasjon til en slik 
tur. 
Tidligere tur- og aktivitetskomiteen har blitt 
kurskomitè.  

4 Eventuelt 
Under stevnet første helga i mars opplevde 
noen at folk bare dro fra stevnet, så noen få 
ble stående igjen med oppryddingen. Synd at 
folk ikke bidrar på dugnad på slike 
tilstelninger. 

 

5 Neste styremøte: Onsdag 09.04.25 kl 18.00 
på Bratsberg 

 

 


